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Abstract (en)
[origin: US2021055040A1] A shelf for a household refrigeration appliance has a shelf plate, which has a first plate element and a separate second
plate element, which is arranged next to the first plate element in a use position in the widthwise direction of the shelf to form the a continuous shelf
plate and which can be removed non-destructively to make the shelf plate smaller. The shelf further has a carrier frame, which only borders the
edges of the shelf plate. The carrier frame is only configured around three sides of the shelf plate and has a rear frame element and two opposing
side frame elements.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Ablageboden (6) für ein Haushaltskältegerät (1), mit einer Ablageplatte (9), die ein erstes Plattenteil (7) und ein
dazu separates zweites Plattenteil (8) aufweist, welches in einer Gebrauchsstellung in Breitenrichtung (x) des Ablagebodens (6) neben dem
ersten Plattenteil (7) zur Bildung der (zusammenhängenden) Ablageplatte (9) angeordnet ist, und welches zur Verkleinerung der Ablageplatte (9)
zerstörungsfrei entnehmbar ist, und mit einem Trägerrahmen (10), der die Ablageplatte (9) randseitig einfasst, dadurch gekennzeichnet, dass der
Trägerrahmen (10) nur dreiseitig umlaufend um die Ablageplatte (9) ausgebildet ist, und ein hinteres Rahmenteil (12) und zwei gegenüberliegende
seitliche Rahmenteile (11, 13) aufweist.
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